
PRISK den 27.november 2023, fra 17‐20 

Referat	
I mødet deltog: John Simonsen, Ole Tonnesen, Benedicte Müller, Karen Grove, Kristian Skovhus og Magda 

Andersen. Afbud fra Aase Lorenzen og Marianne…..havde vi glemt at tilsende indbydelsen ☹  

1  Valg af ordstyrer og referent  Kristian ordstyrer, Magda referent 

2  Referat fra sidste møde gennemgås 
og godkendes. Punkter til evt. 

Vi har et hængeparti med funktionstab – vi tar 
det op på næste møde og i øvrigt løbende  

3  Drøftelse af Dialogmødet i dag  Vi holdt os ikke slavisk til den udsendte 
dagsorden, da Morten Ilsøe indledte punktet: 
orientering fra Handicapchefen med at 
efterlyse hvad vi forventede af ham. 
Dette gav anledning til en længere snak om 
strukturen i samarbejdet med de pårørende. 
Dialogen mundede ud i, at Morten Ilsøe, Anne 
Marie Kruse og Thomas Hamann vil udarbejde 
et forslag til strukturen i 
pårørendesamarbejdet på de forskellige 
niveauer.  
Vi kan ligeledes arbejde med det i PRISK, men 
måske også brede det ud til flere pårørende.  

4  Nyt fra Sølund og Bostederne, 
herunder mødet om aktiviteter på 
Sølund og arbejdet med vedtægter 
for Formaliseret 
pårørendesamarbejde på 
Bostederne‐ i det omfang, det ikke 
allerede er berørt. 

Sølund: Har haft et pårørende møde om 
Aktiviteter og fysisk udfoldelse på Sølund. De 
forskellige gruppe fortalte om deres aktiviteter 
og hvilke målgrupper de repræsenterede. En 
spændende aften med workshops (bl.a. en 
hest). Et fint fremmøde. 
Solsikken: Har afholdt et møde med bl.a. valg 
til PRISK, Marianne og Ole er valgt. Ny leder 
forventes ansættes på 1. jan 2024. 
Der har været afholdt et hyggemøde. Udover 
hygge, var der hjælp fra de pårørende til 
rengøring på programmet. Det foranledigede 
en drøftelse af problematikken af rengøringen, 
eller mangel på samme, på Bostederne. Vi må 
hver især ta det op lokalt. 
Der har været afholdt møde med 
Boligforeningen, bortset fra at Boligforeningen 
ikke mødte op. 
Kilden og Ry: ingen møder 
Galten/Skovby: Pårørende har bagt kage til den 
sangeftermiddag, som der har været afholdt 
Støttecentret: der har ikke været afholdt 



Rådsmøde siden sidst, men derimod et møde 
for alle pårørende, hvor der blev orienteret om 
et nyt projekt LA2, (som er en metodemanual/ 
spørgeskema til forebyggelse af trusler, vold og 
magtanvendelse samt fremme trivsel på 
bosteder og forsorgshjem) en metode til bedre 
forståelse af borgerne på Bostederne. 
Spændene, men desværre med dårligt 
fremmøde af de pårørende. 
 
Den 28. nov er der aftalt møde mellem Kristian, 
Thomas og Magda hvor der skal drøftes 
hvordan de lokale råds virke kan komme til at 
fungere i den nye organisationsstruktur.  

5  Nyt fra Handicaprådet  Rådet har besluttet hvem der skal have årets 
Handicappris. 
På næste møde må vi overveje om vi kan 
udvikle ideer til Handicaprådets virke. 

6  Tilsynsrapporter  Vi oplever ikke altid at tilsynsrapporter 
afspejler virkeligheden. I år har det været 
Trivsel, som har været i fokus. 
Vi drøftede de tunge arbejdsgange der kan 
være omkring enkelte forhold, som tilsynet 
kræver (og som ikke giver mening i hverdagen) 

7  Sundhed  Vi er fortsat i tvivl hvorvidt det nye tiltag med 
Sundhedstjek er kommet rigtig i gang. Vi har 
ikke erfaring med at de pårørende bliver 
inddraget, selvom der er lagt op til det. 

8  Evt. 
Datoer i 2024 
Punkter til næste møde 

Datoer i 2024 
24.1.24: hos Benedicte kl 17‐20 
24.4.24: På Fælleden     kl 16‐20 
28.8.24: På Solsikken     kl 17‐20 
27.11.24: på Sølund       kl 16‐20 
Punkter til næste møde:  
Samarbejde med Handicaprådet 
Tilsynsrapporter 
Sundhed 

     

 


